
PROTOKÓŁ Nr 15/08

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Komisji Finansowo-
Budżetowej Rady Gminy Mielnik w dniu 18 września 2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy
4. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2008r. (sprawozdanie).
2. Realizacja ustawy o zamówieniach publicznych za I półrocze 2008r. - informacja 

o  zorganizowanych  przetargach  i  stopniu  zaawansowania  zaplanowanych  na 
2008r. inwestycji i remontów.

3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani Skarbnik poinformowała,  że informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I 
półrocze 2008r. uzyskała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.
W dyskusji nad informacja poruszono następujące sprawy :

● niskie wpływy z usług ZGK,
● zwiększenie aktywności ZKG mające na celu pozyskanie do wywozu śmieci klientów 

firmy z Białegostoku,
● budowa ogrodzenia wokół placu Urzędu Gminy, 
● zakup samochodu do ZGK,
● oznakowanie sprzętu będącego własnością ZGK.

Wszelkich wyjaśnień na temat przedstawionej informacji udzielili Pani Skarbnik Gminy i Pan 
Wójt.

Komisje  Rady przyjęły do wiadomości  informację o przebiegu wykonania budżetu 
gminy za I półrocze 2008r.

(w zał. na str...........prot.)
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Do punktu 2.

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił informację o stanie wykonania inwestycji i remontów 
za I półrocze 2008r. oraz formie wyłonienia wykonawcy.

(w zał. na str...........prot.)
Pan Kazimierz Tobota
Wyraził  wątpliwość,  czy  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  jest  w  stanie  samodzielnie 
zrealizować  taką  inwestycję,  jak  zagospodarowanie  skweru  przy  ul.  Plac  Kościuszki  w 
Mielniku.

Pan Jan Zduniewicz
Czy w przypadku realizacji  tej  inwestycji  przez ZGK przewidziani  są  podwykonawcy do 
wykonania niektórych, specjalistycznych, prac?

Pan Tomasz Gorochowicz
Pani Dyrektor ZGK przedstawiona została propozycja wykonania tych prac, odpowiedź w tej 
sprawie jeszcze nie nadeszła. W przypadku realizacji przez ZGK tej inwestycji,  na pewno 
konieczne okaże się zlecenie niektórych, specjalistycznych prac, podwykonawcom.

Pan Kazimierz Tobota
Uważa,  że  zasadnym byłoby do  czasu  podrośnięcia  nowych  drzew w parku nie  wycinać 
starych (koncepcja urządzenia skweru przewiduje wycięcie dotychczasowych drzew).

Pan Jan Zuniewicz i Pan Jan Weremijewicz zwrócili uwagę na nieestetycznie wykonane 
pobocza remontowanej drogi do Siemiatycz. Przy samym asfalcie jest to robione dobrze, dalej 
byle jak.
Pan  Weremijewicz poinformował  o  potrzebie  naprawy  przepustu  na  drodze  na  kolonię 
Osłowo.

Pan Stefan Troc
Czy w sprawie  oczyszczalni  nie  należy  podjąć  takiej  samej  decyzji  jak w sprawie  parku 
(rozpocząć  inwestycję  z  własnych  środków)?  Może  okazać  się,  że  nie  dostaniemy 
dofinansowania na budowę oczyszczalni  a w międzyczasie  zmienią  się  przepisy,  projekty 
przedawnią, trzeba będzie tworzyć nowe dokumenty.

Pan Tomasz Gorochowicz
Dopóki  nie  złożymy  wniosku  o  dofinansowanie,  nie  będziemy wiedzieli  czy  dostaniemy 
pieniądze na budowę oczyszczalni czy nie.

Pan Wójt Gminy
Nie można porównywać urządzenia parku z budową oczyszczalni, koszty obu tych inwestycji 
są nieporównywalne. Z tego powodu mogliśmy się zdecydować na budowę parku z własnych 
środków.  Do  wiosny  przyszłego  roku  sprawa  dotacji  do  oczyszczalni  powinna  być  już 
rozstrzygnięta.

Pan Jan Zduniewicz
Czy ZGK byłby w stanie wykonać odwodnienie przy szkole?
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Pan Wójt Gminy
Zakład Gospodarki Komunalnej nie poradzi sobie z rozwiązaniem tego problemu, zrobi to 
inżynier, który się tym zajmował i przygotował koncepcję osuszenia fundamentów.

Pan Jan Weremijewicz
Uważa, że Zakład Gospodarki Komunalnej nie może przyjmować zbyt dużo zleceń, bo nie 
poradzi sobie z ich realizacją (park, hotel,ogrodzenie, drobne prace przy świetlicach itp.)

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił się z zapytaniem, czy jest coś wiadome w sprawie zrzutu nieczystości do Bugu.

Pan Tomasz Gorochowicz poinformował, że nie ma żadnej wiedzy na ten temat.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości  informację o stanie  wykonania inwestycji  i 
remontów za I półrocze 2008r. oraz formie wyłonienia wykonawcy.

Do punktu 3.

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2008r.
Pan Wójt Gminy wniósł następujące autopoprawki do projektu uchwały:

● w związku  z  prośbą  mieszkańców  wsi  Wajków  w sprawie  dofinansowania  kursu 
autobusu tzw. kieszeni z Niemirowa do Siemiatycz proponuje przeznaczenie na ten cel 
w budżecie kwoty 2 tys.zł.

● przeznaczenie  10  tys.zł.  na  podkłady  geodezyjne  i  zlecenie  projektu  na  budowę 
świetlicy wiejskiej w Osłowie,

Pan Wójt poinformował, że w przyszłorocznym budżecie planuje zarezerwowanie środków 
na zatrudnienie osób na umowy zlecenia do opieki nad świetlicami wiejskimi.
Poinformował również o zakończeniu remontu (I etapu) świetlicy w Moszczonie Królewskiej. 
Zaprosił radnych do jej obejrzenia.

Pan Jan Zduniewicz
Przedstawił sytuację w Mielnickim Klubie Sportowym. Pieniądze przyznane z dotacji gminy 
(100 tys.  złotych)  zostały juz wydatkowane.  Pan radny zwrócił  się z wnioskiem do Rady 
Gminy o zwiększenie dotacji dla Klubu o kwotę 60 tys.złotych.

Pan Jan Weremijewicz zwrócił się z zapytaniem czy oprócz OMP występowano do innych 
zakładów o dofinansowanie Klubu.

Pan Jan Zduniewicz
Zarząd Klubu zwracał się do ponad 50 firm o dofinansowanie.

Pan Stefan Troc
Klub, w poprzednich  latach,  nie  wywiązywał  się  z  umów dotyczących  sportu masowego. 
Należy zwracać większą uwagę na tę dziedzinę sportu.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  11  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
wniosek o zwiększenie dotacji celowej na realizację zadań w zakresie sportu i rekreacji o 
kwotę 60 tys.zł.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  11  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.

(w zał. na str..........prot.)

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił projekt uchwały w sprawie wydania opinii o uznanie 
kompleksów leśnych stanowiących własność Skarbu Państwa za lasy ochronne.

Komisje  Rady  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  11  radnych,  negatywnie 
zaopiniowały następujące wnioski Nadleśnictwa Nurzec w Nurcu Stacji z dnia 13 sierpnia 
2008r. :

1) o  uznanie  kompleksów leśnych,  wymienionych  w załączniku  do  wniosku,  za  lasy 
ochronne,

2) o  pozbawienie  lasów,  wymienionych  w  załączniku  do  wniosku,  charakteru 
ochronnego.

(w zał. na str..........prot.)

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Gmin Mielnik wpłynęło pismo od 
Komitetu Protestacyjnego Przeciw Lokalizacji Odpadów we wsi Dubiażyn. Jest to sprzeciw 
mieszkańców  dwunastu  wsi  z  okolic  planowanej  inwestycji,  jaką  jest  Zakład 
Zagospodarowania Odpadów we wsi Dubiażyn, obejmujący spalarnię odpadów z segregacją, 
kompostownię,  recykling plastiku. Zakład ma powstać na na obszarze 77 hektarów ziemi, 
inicjatorem lokalizacji jest Związek Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.
Radni otrzymali kopie w/w pisma.

(w zał. na str..........prot.)

Pan Wójt poinformował, że w dniu 24 września br. odbędzie się posiedzenie komisji Rady 
Gminy Bielsk Podlaski, gdzie ta sprawa będzie omawiana. Pan Wójt otrzymał zaproszenie na 
posiedzenie komisji, o sprawie poinformuje radnych na sesji.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

 
Przewodniczący Rady

                                                                                                        Stefan Troc


